
Geachte raadsleden,  
  
Het rondje stadseiland o.a. parkzone Oog in Al (en Den Hommel)is in de maak.   
Een cadeau aan de bewoners om fijn te verblijven in het groen. Te recreëren en verbinding met de 
nieuwe brug.   
 
Bewoners van de buurt Oog in Al e.o. willen graag behoud van rust. Ruimte voor de natuur en 
losloopplek voor honden behouden. Het park mag een veilige speelplek blijven voor kinderen en 
rustig karakter. Zeker gezien de bewoners van 65+ en nieuwe bewoners aan de Jan van Gilsehof waar 
een aantal prikkelgevoelig zijn.   
Door het plaatsen van een fietspad direct tegen de woningen aan wordt dit ernstig verstoord.   
 
We beseffen ons dat er al lang gelden klap op gegeven is. Echter stond de nieuwbouw er toen nog 
niet. Er was er ook niet bekend dat dit fietspad op deze ernstige inbreuk doet op groenbehoud. Een 
samenleving is nu eenmaal in ontwikkeling en dat vraag soms op positieve aanpassingen om 
bewoners tegemoet te komen.  
Bewoners zijn niet tegen het stadsrondje, wel tegen het laatste deel van het fietspad. En denken dat 
er oplossing mogelijk is. Wellicht eerder afbuigen?  
 
Ook de verhuurder van de gebouwen is niet gekend en tegen de plannen op deze wijze. En wil dit 
komen toelichten.  
 
Steun ons a.u.b.  
Graag gaan we met de Raad in gesprek om de parkzone een succes te laten zijn. Een gelukkige en 
groene stad.  


